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OPINIA 

Jestem po endoprotezoplastyce stawów kolanowych i od dłuższego czasu korzystam 

z rehabilitacji i fizjoterapii w Szpitalnym Zakładzie Rehabilitacji. 

Pragnę podzielić się swoją opinią i spostrzeżeniami dotyczącymi wykonywane swojej 

pracy przez grono rehabilitantów, fizjoterapeutów oraz rejestratorek medycznych, 

które są bardzo miłe, uprzejme i widać chęć pomocy pacjentom. 

Jeśli chodzi o grono rehabilitantów - pracę wykonują z ogromnym zaangażowaniem 

i profesjonalizmem. Szczegółowo i dokładnie tłumaczą każde zalecone ćwiczenie, 

zwracając uwagę na to, czy pacjent wykonuje to poprawnie. 

Wszelkie wątpliwości są szczegółowo omawiane. 

Wszystko w przyjaznej atmosferze, z uśmiechem, którego nie brakuje mimo 

ogromnego zmęczenia pracowników. 

Osoby zatrudnione w Zakładzie Rehabilitacji cechuje olbrzymia kultura osobista, 

pracowitość, skrupulatność, lojalność i oddanie pracy. Wyczuwa się dobrą 

organizację pracy, zaangażowanie - a co dla mnie jest bardzo istotne – dbałość 

o relacje z pacjentem. 

Będąc pacjentką za każdym razem czuję się zaopiekowana. 

Każdego dnia przewija się przez Zakład Rehabilitacji znaczna grupa pacjentów. 

Zespół kierowany przez dr n. med. Hannę Styczyńską zasługuje na szczególne 

uznanie - jest to miejsce godne zauważenia i polecenia. 

Cieszę się, że mój powrót do sprawności odbywa się właśnie tutaj - w Szpitalnym 

Zakładzie Rehabilitacji. 

Polecam to miejsce każdemu. 

                                  Z wyrazami szacunku 

                                                        Agata Zawiślak :) 

 


